

Communiqué du groupe "supporteurs CNRP-France"

1/- kh : យើងខ្ញុំ ក្រុមគាំទ្រ គណៈបក្សសង្គ្រោះជាតិ ប្រចាំប្រទេសបារាំង នឹងចូលរួម និងគាំទ្រ តែ សកម្មភាពរបស់គណៈបក្ស ដែលបំរើ ប្រយោជន៍ជាតិ និង ឆន្ទៈប្រជាជនខ្មែរ ជាធំ ដោយឈរលើ គោលការណ៍និងស្មារតី នៃលិខិតប្រជាធិបតេយ្យ មិនមែនប្រស្រ័យ ទៅលើការ ចរចាគ្នា រវាងបុគ្គល ពីររូប តាមរូបភាពនៃ "វប្បធម៌ សន្ទនា" ដែលកើតថ្មីៗនេះ ផ្ទុយនឹងគោលការណ៍ដើម របស់គណៈ បក្ស ទេ។

2/- Fr : Nous, supporteurs CNRP France, participons et soutenons toutes actions défendant l' intérêt général et non l'intérêt partisan, en respectant les principes démocratiques adoptés par le parti CNRP.

La discussion occulte entre deux personnes, dénommée "culture du dialogue" récemment imagée, ne renforce pas l'Etat de droit et traduit la grande déception du peuple khmer, qui ne voient plus de différence entre les deux formations politiques CNRP et CPP.

3/- Ang : We, supporters CNRP France, participate and support any actions defending the general interest and not partisan interest, while respecting democratic principles adopted by the CNRP party.

The discussion hidden between two people, called "culture of dialogue" recently imaged, does not strengthen the rule of law and reflects the disappointment of the Khmer people, who see no difference between the two political CPP and CNRP.

Pour Sangkruos Cheat France

HAM Bunchhay